
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Bangsboparken 
Den 10/3-2011
Tilstede: Brian Nielsen, Jesper Hæe 
Fraværende: Brian Christensen   

Agenda:
1. Valg af referent
2. Generalforsamling
3. Brug af elektriker på fællesanlæg
4. Postkasser
5. Hegn i carport:
6. Udluftning/Trappe
7. Evt. 

Referat:

1. Valg af referent
Jesper Hæe

2. Generalforsamling
Gennemgang af regnskab 2010  - det ser fornuftigt ud og er klar til revision.    
Ifølge beslutning på sidste års generalforsamling, kan revisionen foretages af en lokal 
beboer.
Bestyrelsen foreslår at Brian C gør det, såfremt han samtykker. Alternativt bruger vi 
Djurs landboforening som sidste år.
Budget forslag udarbejdet, men vi er lidt i tvivl omkring snerydning, hvortil det indhentes 
nye tilbud. 
fortsættes per korrespondance.

3. Brug af elektriker på fællesanlæg
Alle ejerforeninger bruger fremover Lindpro,
Så vi undgår situationer hvor elektrikere (utilsigtet) modarbejder hinanden, samt 
fraskriver sig ansvar med henvisning til at andre har ændret installationen. 

4. Postkasser
Vi tager nogle billeder og sender en mail til post.dk og beder dem bekræfte at vores 
placeringer af postkasserne er ok. (Brian Nielsen)  

5. Hegn i carport:
Det modtagne forslag medtages på generalforsamlingen den 14/4-2011 
(Tegninger der kan medsendes indkaldelsen fremskaffes – Jesper Hæe)  

6. Udluftning/Trappe
Trappe ved nummer 38 – det skønnes ikke at falde inden for grundejerforeningens ansvar 
-  Jesper Hæe tager sagen med tilbage til Bangsbo bakkers bestyrelse og spørger til 
forløbet/ fremdriften. 



Vi har fået en henvendelse om at grundejerforeningen skulle have fået overdraget sagen 
om udluftningen – dette er ikke tilfældet og sagen køres indenfor ejerforeningen Bangsbo 
bakker.  

7. Evt. 
Snerydning  af Hjelmagervænget (fra xl byg og til Bangsboparken)
Indtil der er indgået en aftale med nabo grundejerforeningerne – vil vi vurdere om 
regning er stor nok til at retfærdiggøre arbejdet med at viderefakturerer til de andre 
grundejerforeninger. 
Det skønnes at den pt. for denne vinter er på omkring 2000kr - og beløb i den 
størrelsesorden har vi besluttet ikke at have besværet med.
Inden næste vinter vil vi prøve at få en aftale om at Lindå Balle sender en 1/5 af 
regningen til hver grundejerforening.   


